
 1 

SK 0063/18/2008 
 
 

Protokół Nr XVIII/2008 
z Sesji Rady Gminy Stare Pole 

z dnia 09 września 2008 r. 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza obrad. 
4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany budŜetu gminy (dotyczy wprowadzenia do budŜetu 

gminy środków finansowych przekazanych przez Marszałka województwa Pomorskiego 
na organizacje doŜynek). 

6. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
7. Zatwierdzenie protokółu z XVII Sesji Rady Gminy. 
8. Zamknięcie Sesji Rady Gminy. 
 
Ad.1.  
 XVIII Sesje Rady Gminy o godz. 8.00 otworzył Przewodniczący Rady Gminy witając 
wszystkich radnych. 
 
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie 
punktu 5a w brzmieniu „omówienie wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2008 r.”. spytał 
czy są inne propozycje do porządku obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 
proponowanego porządku.  
 Za wprowadzeniem tego punktu głosowało 13 radnych. 
  
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza obrad. 
4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany budŜetu gminy (dotyczy wprowadzenia do budŜetu 

gminy środków finansowych przekazanych przez Marszałka Województwa Pomorskiego 
na organizację doŜynek). 

5a. Omówienie wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2008 r. 
6. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
7. Zatwierdzenie protokółu z XVII Sesji Rady Gminy. 
8. Zamknięcie Sesji Rady Gminy. 
 
 
Ad.2.  
 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe jest ona 
prawomocna 
 
Ustawowy skład rady - 15 
Obecnych  - 13 
Nieobecnych  -   2 
 
Nieobecni radni to: Pani Magdalena Roman, Wiesław Kujawa. 



 2 

Ad.3. 
 Na sekretarza obrad wybrano Panią Beatę Grzesik. Za jej kandydaturą głosowało 13 
radnych. 
 
Ad.4. 
 W tym punkcie porządku obrad przybyli radni Magdalena Roman i Wiesław Kujawa 
W tym punkcie posiedzenia głos zabrał Pan Kazimierz Lipiec z zapytaniem o obniŜenie 
krawęŜników przy blokach w miejscowości KrzyŜanowo. Mieszka tam Pan Zalewski, który 
porusza się na wózku inwalidzkim. 
 
Ad.5. 
 Skarbnik Gminy przedstawiła następujące informacje i tak:  

1. Zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 30.000 zł z tytułu otrzymania środków 
finansowych z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Pomorskiego na organizację 
Samorządowo-Diecezjalnych DoŜynek Województwa Pomorskiego, które odbędą się 
na terenie gminy Stare Pole w dniu 14 września br. 
 

2. Dokonuje się zmiany w planie finansowym Przedszkola. Zmniejsza się wydatki 
bieŜące o kwotę 4.870 zł (wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń),  a zwiększa 
się wydatki majątkowe. Planuje się dokonanie zakupu zmywarki do naczyń za kwotę 
6.600 zł, środki w wysokości 1.730 zł  pozostały nie wydatkowane na remont kuchni, 
który był wykonany w miesiącu sierpniu.  
  

3. Dokonuje się zmiany w planie finansowym Zespołu Szkół. Zwiększa się wydatki 
bieŜące o kwotę 8.052 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów dowozu 2 uczniów 
na zajęcia edukacyjne do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Uśnicach. 

   
4. Zwiększa się wydatki majątkowe na realizację zadania w zakresie budowy ścieŜki 

rowerowej do miejscowości Kraszewo o kwotę 300.000 zł. 
 

5. Źródłem pokrycia brakujących środków w kwocie 308.052 zł będą środki finansowane 
z następujących pozycji w budŜecie : 

-   budowa kanalizacji sanitarnej do Królewa – 78.000 zł, 
-   budowa drogi śródpolnej w Królewie – 75.000 zł, 
-   „Pętla śuławska” – 20.000 zł, 
-   opracowanie strategii rozwoju gminy – 20.000 zł, 
-   środki na realizację uchwały w zakresie ochrony zabytków – 20.000 zł, 
-   przygotowanie terenów pod budownictwo mieszkaniowe – zaplecze  
    ul. Grunwaldzkiej – 37.000 zł, 
-   środki własne gminy przeznaczone na stypendia socjalne – 18.052 zł, 
-   środki z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – 40.000 zł.  

 
 Do przedstawionych informacji wniesiono następujące uwagi. 
 Pan Jarek Szturmowski zapytał czy w wyniku zmiany budŜetu gminy nie będzie 
budowana kanalizacja w Królewie. 

Skarbnik odpowiedziała, Ŝe na dzień dzisiejszy realizacja w tym roku nie jest 
moŜliwa. Jedynie moŜna tylko w tym roku rozstrzygnąć przetarg. 
 Pan Jarek Szturmowski zapytał czy zamiast kanalizacji w Królewie będzie robiona 
droga wewnętrzna na Kaczynosie.  
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 Wójt powiedział, Ŝe droga będzie zrobiona, ale i tak trzeba będzie wziąć dodatkowo 
kredyt na jej finansowanie. 
 Uchwała Nr XVIII/131/2008 w sprawie zamiany budŜetu Gminy na 2008 rok została 
podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik    
Nr 1 do protokołu. 
 
Ad.5a. 
 Wójt Gminy poinformował, Ŝe przekazał radnym informację z przebiegu wykonania 
budŜetu. 
 W tym punkcie pojawiły się uwagi i tak: 

Pani Jadwiga Staniszewska zapytała się czy planowo postępują prace związane z 
Orlikiem. 
Wójt odpowiedział, Ŝe tak. W przypadku nie wywiązania się w terminie będą oni płacić 
odsetki. Poinformował, Ŝe koszty budowy wzrosną. 

Pani Magdalena Roman spytała się czy koszty doŜynek były wliczone do budŜetu 
GOKiS. 
Skarbnik odpowiedziała, Ŝe wszystkie rachunki są brane na Urząd Gminy.  

Pani Jadwiga Staniszewska miała zapytanie o koszt koncertu zespołu Skaldowie. 
Skarbnik odpowiedziała, Ŝe wszystkie koszty związane z oprawą artystyczną pokrywa 
Starostwo Powiatowe w Malborku. Urząd Gminy poniesie koszty związane z nagrodami za 
wieńce oraz kateringiem na bankiet. 
 Pan Kazimierz Lipiec miał zapytanie odnośnie dalszego istnienia budynku socjalnego 
umieszczonego na boisku szkolnym. 
Wójt odpowiedział, Ŝe budynek pozostanie. Dylemat jest z lokalem mieszkalnym w tym 
budynku. 
 Pani Magdalena Roman miała zapytanie odnośnie wpływu Urzędu Gminy na pracę 
Policji. 
Wójt odpowiedział, Ŝe Urząd Gminy nie ma wpływu. 
 Pan Wiesław Kujawa miał zapytanie odnośnie parkingów na doŜynkach, czy mogą 
być one bezpłatne. 
Wójt powiedział, Ŝe to jest niemoŜliwe. Nie moŜna zrezygnować z opłat. 
 Pani ElŜbieta Kołodziej powiedziała, Ŝe będą 3 wieńce doŜynkowe: 1 zrobiony przez 
Stowarzyszenie Kobiet Gminy Stare Pole „TRADYCJA”, 1 zrobiony przez Koło Gospodyń 
Wiejskich w Ząbrowie, 1 zrobiony w Złotowie (Parafia Stare Pole, Koło Gospodyń 
Wiejskich) 
 Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.6. 
 
 Odpowiedź na zgłoszone zapytanie udzielił Wójt Gminy mówiąc, Ŝe pojadą i zrobią 
oględziny tego podjazdu i krawęŜników. 
 Wójt się zapytał radnych czy chcą robić drogę wewnętrzną w Kaczynosie. Musi cała 
Rada wyrazić zgodę na to przedsięwzięcie. Przewodniczący Rady Gminy zapytał się czy 
Rada wyraŜa zgodę. Za podjęciem tego problemu na następnej sesji opowiedzieli się wszyscy 
Radni. Na następnej sesji będzie wiadomo czy są na to zadanie środki. Jeśli takie się znajdą to 
podejmą zadanie. 
 
 W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady ogłosił komunikat, Ŝe w piatek 
(12.09.2008 r.) o godzinie 14.00 w Zespole Szkół w Starym Polu odbędzie się spotkanie z 
delegacjami z Ukrainy i Gruzji.  
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Ad.7. 
 Protokół z XVII Sesji Rady Gminy został zatwierdzony jednogłośnie. Za przyjęciem 
glosowało 15 radnych. 
 
Ad.8. 
 Wobec wyczerpania się porządku obrad o godz. 9.15 Przewodniczący Rady Gminy 
zakończył XVIII Sesje Rady Gminy 
 
 

Protokół sporządziła:  
Katarzyna Golińska 

 
 
 
 Sekretarz obrad    Przewodniczący Rady Gminy 
  Beata Grzesik     Jan Pawlina 


